



Date: 28 September 2022

التاريخ: 28 سبتمبر 2022

Managing Director
Dubai College of Tourism
Dubai, UAE

مدير عام
كلية دبي للسياحة
دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject: Recognition of Vocational Programs
Ref. No.: RP003/22

الموضوع: الاعتراف بالبرامج المهنية

Greetings from the National Qualifications Center (NQC).

يهديكم المركز الوطني للمؤهلات أجمل التحيات وصدق الامنيات بالتوفيق والنجاح.

We are pleased to advise that National Qualifications Center through VETAC has recognized the following programs for 5 years effective from the date of this correspondence:

يسرنا احاطتكم أن المركز الوطني للمؤهلات من خلال مجلس اعتماد ومنح المؤهلات المهنية قد منح الاعتراف بالبرامج المهنية التالية لمدة 5 سنوات اعتبارًا من تاريخ هذا الخطاب:

1	Certificate 4 in Tourism Operations	شهادة 4 في عمليات السياحة
2	Certificate 4 in Hospitality Operations	شهادة 4 في عمليات الضيافة
3	Certificate 4 for Events Coordinators	شهادة 4 في تنسيق الفعاليات
4	Certificate 4 in Culinary Operations	شهادة 4 في عمليات الطهي

Kindly note that National Qualifications Center criteria and conditions must be adhered to before delivering the programs as follows:

يرجى التكرم بالعلم أنه يجب الالتزام بمعايير وشروط المركز الوطني للمؤهلات قبل طرح البرامج وعلى النحو التالي:

- 1- The Training Institutions must be approved & registered by National Qualifications Center before delivering the programs.
- 2- Reviewing the programs by subject Matter External Verifiers (EVs) in the relevant sectors in the third year to ensure that they are aligned with the targeted occupations
- 3- Sharing the review reports with National Qualifications Center at least 3 months before the end of the third year.

1- اعتماد وتسجيل المؤسسات التدريبية لدى المركز الوطني للمؤهلات قبل طرح البرامج .

2- مراجعة البرامج من قبل مقيمين خارجيين متخصصين من القطاعات المعنية في السنة الثالثة لضمان مواءمتها للمهن المستهدفة.

3- مشاركة تقارير المراجعة مع المركز الوطني للمؤهلات قبل 3 أشهر بحد أدنى من نهاية السنة الثالثة.

Should you require further clarification, please free to contact NQC office at: NQC.Office@moe.gov.ae

وفي حال الحاجة لمزيد من التوضيح، يرجى التواصل مع مكتب المركز الوطني للمؤهلات على البريد التالي: NQC.Office@moe.gov.ae

Sincerely

Prof. Dr. Mohamed Yousif Baniyas
Higher Education Advisor
Director of National Qualifications Center

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

الأستاذ الدكتور محمد يوسف بني ياس
مستشار التعليم العالي
مدير المركز الوطني للمؤهلات